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OBJAV TÝKAJÚCI SA PÔVODU COVID-19
ROBÍ Z ARDISA JEDNÉHO Z NAJVÄČŠÍCH
NEPRIATEĽOV BIG PHARMY
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Pfizer s podporou Big Pharmy údajne plánuje zavraždiť lekárov ako sú Bryan Ardis a Vladimír „Zev“
Zelenko za zverejnenie zničujúcich objavov týkajúcich sa nového koronavírusu, ochorenia Covid-19
a vakcín, varuje Dr. Zelenko (na úvodnom obrázku).

Dr. Ardis, obchodník, chiropraktik a odborník na Covid-19, priznal, že on a Zelenko sú momentálne
na „zozname ľudí na zabitie“. Uviedol to počas rozhovoru s Owenom Shroyerom v nedávnej epizóde
„War Room“ na InfoWars.

„Nie som si istý, či to vie vaše publikum, ale asi pred dvoma týždňami Dr. Zev Zelenko – ktorý bol
tiež hosťom vo vašom programe – ma v stredu trikrát priamo kontaktoval, aby mi zaslal nejaké
informácie od svojej bezpečnostnej spravodajskej služby vo Washingtone,“ povedal Dr. Ardis.

„Dostali sa k nemu spravodajské informácie, že Big Pharma, konkrétne Pfizer, má zoznam subjektov
určených na atentát, ktorý obsahuje určitých lekárov, a že Dr. Vladimír Zelenko je na tomto zozname
číslo dva,“ pokračoval.

„A k Zelenkovmu šoku bol Dr. Bryan Ardis číslo jedna na ich zozname ľudí, ktorí musia byť umlčaní v
nasledujúcich dvoch týždňoch.“

 

 

Dr. Ardis následne kontaktoval svojho právnika Thomasa Renza, aby sa porozprával so Zelenkom a
overil si tieto informácie. Len o niekoľko hodín neskôr zavolal Renz Ardisovi, aby potvrdil, že
Zelenkove informácie sú správne a obaja lekári sú na spomínanom zozname.

„Existuje dôvod, prečo sa na mňa zamerali,“ povedal Dr. Ardis s odkazom na svoje nedávne
odhalenia týkajúce sa koronavírusu a vakcín.

„Na celom svete je veľa zlých kriminálnikov, ktorí sa skutočne zameriavajú na ničenie a zabíjanie
ľudí.“
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Ardisov nedávny objav týkajúci sa pôvodu Covid-19 z neho
robí jedného z najväčších nepriateľov Big Pharmy
Jedným z najnovších objavov Dr. Ardisa je, že časť vytvoreného vírusu SARS-CoV-2 môže pochádzať z
hadieho jedu.

Dr. Ardis začal skúmať túto možnosť už v decembri 2021, keď dostal tip od priateľa lekára.
Poznamenal, že väčšina hadieho proti-jedu je odvodená buď z liečby monoklonálnymi, alebo
polyklonálnymi protilátkami.

Potom poznamenal, že americké Centrum pre kontrolu a prevenciu chorôb (CDC) zakázalo na liečbu
pacientov s Covid-19 používať monoklonálne protilátky, namiesto toho uprednostňovali toxický liek
remdesivir.

„Zrazu som si uvedomil že monoklonálne protilátky sú vlastne proti-jed. Federálna vláda nechce, aby
sme používali proti-jed. Prečo bojujú proti proti-jedu a prečo zisťujeme, že proti-jed pôsobí proti
covidu?“ uviedol Dr. Ardis.

„Nie je to vírus? Je to jed? … Preto nechcú, aby sme používali monoklonálne protilátky?“

Aby to Dr. Ardis ďalej preskúmal, vrátil sa späť na začiatok a snažil sa pochopiť pôvod Covidu-19.
Poznamenal, že mainstreamové médiá presvedčili veľkú časť verejnosti, aby uverila teórii o
prirodzenom pôvode, ktorá predpokladá, že SARS-CoV-2 pochádza z netopierov.

„Neexistuje žiadne overovanie faktov o netopieroch. Stále odpútavajú vašu pozornosť k
netopierom,“ povedal.

Čínski odborníci však od samého začiatku poukazovali na to, že ak sa má veriť teórii o prirodzenom
pôvode koronavírusu, nemohli to byť netopiere, pretože netopiere v okolí Wu-chanu hibernujú.

Ako sa potom mohlo prvé rozsiahle ohnisko v meste vyskytnúť uprostred zimy?

Genetické sekvencie vzoriek SARS-CoV-2 od prvých pacientov s koronavírusom vo Wu-chane tiež
potvrdzujú, že genetická informácia je viac podobná dvom hadom – kraitovi a kobre kráľovskej, z
ktorých oba sú vysoko jedovaté.

„Som presvedčený, že Covid-19 nie je žiadny respiračný vírus. Je to vlastne otrava jedom a verím, že
používajú syntetizované peptidy a proteíny z hadích jedov a podávajú ich obyvateľstvu, pričom sa
zameriavajú na určitých ľudí,“ pokračoval Dr. Ardis.

„Toto je najoriginálnejšia zo všetkých biologických zbraní, aké kedy boli. Hadí jed!

Keď hovorím, že toto je tá najdiabolskejšia vec, akú som kedy v živote videl, vedeli by ste si niekedy
predstaviť, že ním bude najväčší symbol zla v celom kresťanstve – had?“ uzavrel Dr. Ardis.

Viac informácií o zločinoch spoločností Big Pharmy nájdete na stránke BigPharmaNews.com.

Pozrite si celý rozhovor Owena Shroyera s Dr. Bryanom Ardisom (v angličtine) nižšie:

Vyššie uvedené video nájdete na kanáli Infowars na platforme Brighteon.com.
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